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Artikel 38 vragen: Zero-emissiezones  

 
Geacht college, 
 
Vanaf 1 januari 2025 wordt het voor gemeenten mogelijk zero-emissiezones voor busjes en 
vrachtwagens in te voeren. Doelstelling hiervan is om de leefbaarheid te verbeteren, overlast 
te beperken en het realiseren van een schonere en veiligere woonomgeving.  
Dat betekent dat in de ingestelde gebieden, weliswaar met een overgangsregeling tot 2030 
voor bepaalde soorten vrachtverkeer, alleen nog bestel- en vrachtauto’s mogen rijden die 
geen CO2 uitstoten. 
Enkele tientallen gemeenten hebben al besloten van deze mogelijkheid gebruik te maken, 
waaronder Rotterdam. 
Gemeenten mogen eigen keuzes maken hoe met deze regeling wordt omgegaan. 
Rotterdam kiest ervoor om een groot deel van het gebied binnen de ring, aan de westzijde 
begrensd door de Waalhaven en Tjalklaan en aan de oostzijde begrensd door de Kralingse 
Zoom, als Zero-Emissiezone voor Stadslogistiek (ZES zone) aan te wijzen.  
 
Leefbaar Capelle heeft over deze ontwikkeling de volgende vragen aan het college: 
 

1. Hoe kijkt het college aan tegen deze ontwikkeling? 
2. Onderkent het college het risico dat als omliggende gemeenten, zoals Rotterdam dit 

invoeren en wij niet, dat er dan het risico op het waterbedeffect ontstaat en het 
mogelijk is dat vervuilende voertuigen vooral in gebieden gaan rijden waar deze 
zones niet zijn ingesteld? 

3. Gevolg kan zijn dat onze inwoners, zeker in de wijken die nu al zwaar belast worden, 
nog meer risico lopen op gezondheidsschade. Wordt er daarom al overwogen om 
ook in Capelle een ZES zone in te stellen? Zo nee, waarom niet en zo ja, welk gebied 
wordt dan overwogen? 

4. Is er overleg met Rotterdam (geweest) over hun concept contour ZES zone, gezien 
de begrenzing hiervan aan onze westkant en de eventuele consequenties voor 
Capelle of gaat het college dit alsnog doen?  

 
Met vriendelijk groet, 
namens de fractie van Leefbaar Capelle, 

G. Spruit 
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